

亞凱迪亞華人協會

ARCADIA CHINESE ASSOCIATION

P. O. Box 1892, Arcadia, California 91007

www.ArcadiaChineseAssociation.org

華人協會商家會員登記表

Business Membership Registration Form

日期：_____

公司名稱 _____ 電話 _____
Company Name _____ Phone Number _____

住址 _____ 傳真號碼 _____
Company Address _____ Fax Number _____

公司網址 _____ E-Mail _____
Company Web Address _____

主要聯繫人 _____ 頭銜 _____
Principal Contact _____ Title _____

公司行業 _____
Business Classification _____

Membership fee: \$200/year

Multiple Chamber discount: \$100/year

亞凱迪亞華人迅速的佔有全市居民的 50%，而且還在繼續增加中。大部分的華人都是第一代移民，語言、文化、制度、傳統、生活習慣等各方面，自然面臨必要的調整和重新學習。亞凱迪亞華人協會有鑑於此，不惜投入巨大的人力、物力架設華語中文網站。內容包括市政府、警察局、消防局、學區圖書館等居民必須了解的規定和申請辦理各種手續的程序，更爲了提供華人生活方便而有移民、健康、居家安全、社會福利、買屋租屋、新聞時事、天氣預測、股票行情、社區各大商家折扣拍賣.....等。目的是希望藉著我們這份努力，使您在調適過程中，多一份平順少一份曲折，以達到華人協會服務華人和整個社區的宗旨。

Arcadia Chinese populations have grown over 50% of the city population, and continue to rise. Most of them are the 1st generation immigrants. There are language, culture, regulations, business conduct all have to be readjusted. Arcadia Chinese Association understands the need of growing community, invested great deal of effort to create a Website to assist new resident to the local merchants. Assist local Merchant to promote their goods and services to the Chinese Community.

亞市華協爲幫助社區商家開發商機, 特架設中文網站 (www.ArcadiaChineseAssociation.org)

並對外招收商家會員. 華協將盡最大努力協助商家開展華人市場. 詳情請洽 戴守真 (626)447-2935.

Arcadia Chinese Association wants to help local Merchants promote their goods and services to the Chinese community. For more information contact Sho Tay (626) 447-2935.

亞凱迪亞華人協會是一非商業、非宗教、非政治。據加利福尼亞

Nonprofit Public Benefit Corporation 法律成立的社區義工 501.C 組織。

The Arcadia Chinese Association is a nonpolitical and nonreligious organization. It is a registered 501(c) organization, recognized as the Nonprofit Public Benefit Corporation.